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 ZAPISNIK 

SA 9. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 
 

9. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 08. srpnja 2015. s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 
• Siniša Maroević, član VMO 

 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Igor Sušić, član VMO 
• Iva Sušić, član VMO 
• Marina Stamenković, tajnica (bolovanje) 

 

Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 

Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Podnesci građana  
Predmet: reciklažni spremnici za otpad 

2. Tekuća komunalna problematika 
3. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 

 

 

 



AD 1 
Vijeće MO Brajda-Dolac je primilo na znanje podnesak gospodina Fisnik Sahatčiua o reciklažnim 
spremnicima za otpad u Trpimirovoj ulici brojevi 2 i 4. 
 

• Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac  uputiti će zahtjev komunalnom redarstvu. 
 

AD 2 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijestila je članove o zahtjevu Rijeka prometa d.d. o zamjeni 
postojećeg spremnika za glomazni otpad koji se nalazi na gradilištu garaže Zagrad B. 
 

Zaključak: 
• Vijeće MO Brajda-Dolac je zahtjev o zamjeni kontejnera za glomazni otpad primilo na 

znanje i uputiti će zahtjev komunalnom redarstvu. 
 

AD 2.1 
Član VMO Brajda-Dolac Siniša Maroević predložio je hitnu sanaciju curenja otpadnih voda sa stepeništa 
Matije Krucifikse Kozulic na ulicu Ivana Pavla Drugog.   
 

Zaključak: 
• Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac je prijedlog primilo na znanje i uputiti će zahtjev 

komunalnom redarstvu. 
 

AD 3 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac izvijestila je članove da će u srpnju i kolovozu (ili do povratka tajnice s 
bolovanja) tajničke poslove MO Brajda-Dolac obavljati studentica, ponedjeljkom i četvrtkom od 8 do 12 
sati.  
 

Zaključak: 
• Vijeće MO Brajda-Dolac  navedenu obavijest je  primilo na znanje i nije imalo primjedbi. 

 
 
 

Sjednica je završila u 20 h. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranica. 
 

Zapisničar – Zamjenica predsjednika  VMO                                   Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
Sanja Crnković                                                                                        Gordana Šopić  

 


